

Amazing 中国
CHINA 中国

7D6N

韵藏江南~杭州 / 无锡 /
苏州 / 上海 / 濮院 / 南浔

HANGZHOU / WUXI / SUZHOU /
SHANGHAI / PUYUAN / NANXUN

Singapore ✈ Hangzhou

Tour Code: JCHS-3

 **Golden®**
Destinations



China
中国



全程无购物站
NO SHOPPING STOP



Shantang Street
七里山塘古街



West Lake Scenic Area
西湖名胜景区



Yuyuan City God Temple Business District
豫园城隍庙商圈

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Three Kingdoms City
三国城



Nanxun Ancient Town
南浔古镇



Shanghai Bund
上海外滩



Quyuan Fenghe
曲院风荷



精简行程

第一天 启程 ✈️ 杭州 (机上用餐)

- ☑ 入住酒店

第二天 杭州 🚗 (约2.5小时) 无锡 (早/午/晚)

- ☑ 三国城 (含电瓶车)
- ☑ 古战船游太湖
- ☑ 三英战吕布秀
- ☑ 惠山古镇
- ☑ 清名桥

第三天 无锡 🚗 (约1小时) 苏州 🚗 (约1.5小时) 上海 (早/午/晚)

- ☑ 相门古城墙遗址
- ☑ 七里山塘古街
- ☑ 南京路步行街
- ☑ 上海外滩
- *外白渡桥
- *魔都小巨蛋

第四天 上海 (早/午/晚)

- ☑ 全天自由活动 或
- *推荐自费选项 (限定最少6人出发)
- A. 迪士尼乐园 (含接送), 烟花汇演结束 (非周末600人民币/人、周末750人民币/人)
- *中国大假期或其他节假日另议
- B. 一日游: 陆家嘴空中环形天桥 + THE LOUIS LV “巨型旗舰店” + 星巴克烘焙工坊 + 张园 + 石库门新天地 (含午餐) [300人民币/人]

第五天 上海 🚗 (约2小时) 濮院 (早/午/晚)

- ☑ 豫园城隍庙商圈
- ☑ 濮院时尚古镇
- *欣赏古镇夜景

第六天 濮院 🚗 (约1小时) 南浔 🚗 (约1.5小时) 杭州 (早/午/晚)

- ☑ 南浔古镇
- *穿汉服游古镇 (不含妆造)
- *乘画舫游水乡
- ☑ 西湖名胜景区 (含游船)
- ☑ 曲院风荷
- ☑ 清河坊街+南宋御街

第七天 杭州 ✈️ 回程 (早餐盒/机上用餐)

观光景点:

无锡

- ◆ **三国城** - 坐落在葱茏苍翠的军嶂山麓、风景秀丽的太湖之滨, 是中央电视台为拍摄八十四集电视连续剧《三国演义》而兴建的大型影视文化景区。景区依托太湖山水, 以恢宏的古建筑群再现三国时期的历史风貌。这里不仅能观赏壮丽的太湖景致, 还能通过实景演出、沉浸式体验, 感受三国英雄的风采与波澜壮阔的历史画卷。

苏州

- ◆ **七里山塘古街** - 七里山塘古街自唐代开街至今已有一千二百多年历史, 依山塘河延伸, 全长七里 (约3.5公里), 因而得名“七里山塘”, 被誉为“姑苏第一名街”。街道两侧民居、桥梁、会馆与店铺鳞次栉比, 古朴中透出江南水乡韵味。

上海

- ◆ **豫园城隍庙商圈** - 走进上海老街, 仿佛回到了100年前上海的繁华集市。这条豫园商业旅游区内风格 独具的, 集旅游观光、购物消费、休闲娱乐、文化展示于一体的多功能特色街, 历史上曾以庙前大街为名, 汇集了一批上海最早的钱庄、金店、银楼、酒肆、茶馆、戏楼、商行, 一直是连接十六铺(小东门)和城隍庙、豫园地区的人流走廊。

濮院

- ◆ **濮院时尚古镇** - 拥有近千年历史, 是一座融合江南水乡风貌与现代时尚美学的特色古镇。古镇保留传统水乡格局、小桥流水及古建筑群, 同时结合时尚艺术、文创商业与精品休闲业态, 打造出兼具历史底蕴与现代设计感的旅游空间。古典建筑与时尚元素相互交融, 展现与传统江南古镇截然不同的独特魅力。

南浔

- ◆ **南浔古镇** - 位于浙江省湖州市南浔区, 地处江浙两省交界处。明清时期为江南蚕丝名镇, 是一个人文资源充足、中西建筑合璧的江南古镇。古镇内传统民居清丽典雅、别致内蕴, 大宅园林在中国传统建筑形式中, 大胆而巧妙地渗透和融合西方建筑风格, 形成了一种独特的中西合璧的江南宅第建筑艺术。

杭州

- ◆ **西湖名胜景区** - 秀丽的湖光山色和众多的名胜古迹闻名中外, 是中国著名的旅游胜地, 也被誉为人间天堂。2011年6月24日“中国杭州西湖文化景观”正式被列入《世界遗产名录》。



✓ 6早餐/4午餐/4晚餐

风味餐:

- ★ 大肉面
- ★ 小笼包风味
- ★ 上海精致小火锅
- ★ 东坡肉风味



酒店住宿 (6晚)

- ✓ 杭州空港假日酒店或同级 x1晚
- ✓ 无锡锡州花园酒店或同级 x1晚
- ✓ 上海新金桥智选假日酒店或同级 x2晚
- ✓ 濮院时尚古镇濮锦大酒店或同级 x1晚
- ✓ 杭州临平温德姆酒店或同级 x1晚

自费项目: 上海黄浦江游船千万夜景 - 【人民币200元/人】 | 世界三大明秀之一杭州宋城千古情 - 【人民币350/人】

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。



Xiangmen Ancient City Wall
相门古城墙遗址



Huishan Ancient Town
惠山古镇



Ancient Warship Tour on Taihu Lake
古战船游太湖



SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈️ HANGZHOU (MOB)

- ✓ Check in Hotel

D2 HANGZHOU 🚌 (est.2.5HRS) WUXI (B/L/D)

- ✓ Three Kingdoms City (Include Buggy Ride)
- ✓ Ancient Warship Tour on Taihu Lake
- ✓ The "Three Heroes Battle Lü Bu" Equestrian Show
- ✓ Huishan Ancient Town
- ✓ Qingming Bridge

D3 WUXI 🚌 (est.1HR) SUZHOU (est.1.5HRS) SHANGHAI (B/L/D)

- ✓ Xiangmen Ancient City Wall
- ✓ Shantang Street
- ✓ Nanjing Road Pedestrian Street
- ✓ Shanghai Bund
- *Garden Bridge of Shanghai
- *Shanghai Little Dome

D4 SHANGHAI (B/-/D)

- ✓ Full Day Free & Easy OR
- *Suggest Joining Optional Tour (Minimum 6 Pax to Go)
- A. Disneyland (Included Transfer), Leaving After the Fireworks Show [Weekdays RMB600/Pax, Weekends RMB750/Pax] *Statutory Holiday Price Are Subject to Change*
- B. One Day Trip: Lujiazui Circular Pedestrian Bridge + Louis Vuitton 's Exclusive Giant Boat - "The Louis" + Starbucks Roastery + Zhang Garden + Shikumen Xintiandi (Include Lunch) [RMB 300/Pax]

D5 SHANGHAI 🚌 (est.2HRS) PUYUAN (B/L/D)

- ✓ Yuyuan City God Temple Business District
- ✓ Puyuan Ancient Town
- *Enjoy Night View of the Town

D6 PUYUAN 🚌 (est.1HR) NANXUN (est.1.5HRS) HANGZHOU (B/L/D)

- ✓ Nanxun Ancient Town
- *Hanfu Costume Experience (Exclude Makeup)
- *Boat Ride in Water Town
- ✓ West Lake Scenic Area (Include Boat Tour)
- ✓ Qu Yuan Fenghe
- ✓ Qinghefang Street + Southern Song Imperial Street

D7 HANGZHOU ✈️ ARRIVAL (Breakfast Box/MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

WUXI

- ◆ **Three Kingdoms City** - Nestled at the foot of lush Junzhang Mountain and along the scenic shores of Taihu Lake, this grand film and cultural site was originally built by CCTV for the TV series Three Kingdoms. With its majestic ancient-style architecture, immersive performances, and stunning lake views, it vividly recreates the heroic spirit and grandeur of the Three Kingdoms era.

SUZHOU

- ◆ **Shantang Street** - Originating in the Tang Dynasty, this historic street has stood for over 1,200 years. Stretching seven li (about 3.5 kilometers) along the Shantang River, it was named "Seven-li Shantang" and is renowned as "the No.1 Street of Suzhou." Lined with traditional residences, bridges, guild halls, and shops, it exudes the charm of Jiangnan's water-town culture.

SHANGHAI

- ◆ **Yuyuan City God Temple Business District** - Stepping into the old streets of Shanghai, you feel like you've returned to the bustling market of Shanghai 100 years ago. This Yuyuan commercial tourist area has a unique style, combining tourism, shopping, leisure, entertainment, and cultural display into a multifunctional characteristic street.

PUYUAN

- ◆ **Puyuan Ancient Town** - With a history of nearly 1,000 years, Puyuan seamlessly blends the charm of a traditional Jiangnan water town with contemporary fashion. It preserves historic canals, stone bridges, and classic architecture while integrating fashion, art, creative retail, and lifestyle experiences. The harmonious blend of heritage and modern design creates a distinctive destination unlike any other traditional water town.

NANXUN

- ◆ **Nanxun Ancient Town** - Situated in Huzhou, Zhejiang Province, Nanxun was a flourishing silk town during the Ming and Qing dynasties. Known for its rich cultural heritage, the town uniquely blends classical Chinese style with Western influences. Traditional residences, elegant gardens, and stately mansions reflect this rare architectural fusion, setting Nanxun apart from other Jiangnan water towns.

HANGZHOU

- ◆ **West Lake Scenic Area** - Famous for its stunning lake natural beauty and numerous historic sites, West Lake is renowned as a true "paradise on earth." On June 24, 2011, the cultural landscape of Hangzhou's West Lake was inscribed on the UNESCO World Heritage List.



✓ 6 Breakfast / 4 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Signature Pork Noodles
- ★ Shanghai Mini Hotpot

- ★ Xiaolongbao Cuisine
- ★ Braised Dongpo Pork Cuisine



HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- ✓ Hangzhou Airport Holiday Inn Hotel or Similar Class x 1 Night
- ✓ Wuxi Xizhou Garden Hotel or Similar Class x 1 Night
- ✓ Shanghai XinJinqiao Holiday Inn Express Hotel or Similar Class x 2 Nights
- ✓ Puyuan Fashion Resort-Pujin Hotel or Similar Class x 1 Night
- ✓ Hangzhou Linping Wyndham Hotel or Similar Class x 1 Night

**Optional Tour: Huangpu River Cruise To Enjoy The Night View [RMB 200/Pax]
Hangzhou Songcheng Eternal Love [RMB 350/Pax]**

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 杭州 HANGZHOU ·



货币 Currency 	人民币 Renminbi - RMB - RMB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate 	10 人民币 = 马币 6.50 10 CNY = MYR 6.50 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code 	China : +86 中国 : +86
电压 Voltage 	Voltage - 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type G - 品字形插头 / 3 Pin plugs 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different 	中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差 Hong Kong / China - No time different with Malaysia	行李托运 Luggage Allowance 	每人只限携带一件不超过5公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过23公斤。 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 23 kg and a hand carry bag not more than 5 kg.
气候 Weather 	☐ Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 10°C ~ 25°C ☐ Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 25°C ~ 35°C ☐ Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Oct 15°C ~ 28°C ☐ Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 2°C ~ 10°C *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*		
飞机型号 Aircraft Type 	 B737		

Departure Date: 出发日期:		Flight : 航班行程:	
Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	
Tipping: 小费:		Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	
		TOTAL : 总数:	



GD Partner: